
���������
���������������������������������

������
������������������������������������������������������������������

������

www.roudne.cz

Vážení spoluobčané,
během uplynulých jarních měsíců došlo k přípravě několika projektů, které postupně realizujeme, viz níže. Dále jsme na základě 
demografi ckého vývoje zahájili práce na projektu přístavby mateřské školy, dané téma je rovněž rozebráno v textu na straně 2.
Ve výběrovém řízení byl vybrán zhotovitel stavební akce s názvem Stavební a akustické úpravy sálu Roudné, práce začnou v měsíci 
říjnu a rekonstrukci bychom chtěli zvládnout do konce roku 2023. Na tuto akci jsme získali dotaci z programu Ministerstva pro 
místní rozvoj, podprogram Podpora obnovy a rozvoje venkova, ve výši 3 460 395,- Kč. Ze stejného programu Ministerstva pro místní 
rozvoj jsme obdrželi dotaci na již vybudované dětské hřiště, projekt Multifunkční hřiště Roudné, ve výši 1 920 221,- Kč. Dále se pracuje 
na projektu nového sběrného dvora, postupných opravách a obnovách vodovodní a kanalizační sítě a rekonstrukcích místních 
komunikací. Děkujeme všem, kterých se jednotlivé stavební akce dotýkají, za pochopení a trpělivost. 

Přeji všem pohodové letní dny.
Gustav Had, starosta obce

OBEC ROUDNÉ

www.roudne.cz
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Slovo starostySlovo starosty

OBECNÍ AKCE AKTUÁLNĚ

Val u řeky
Jak jste si mohli všimnout, pokračujeme v úpravách levého břehu Malše před mostem, aby zde 
mohla vzniknout odpočinková a klidová zóna.
Od původního umístění koupacích mol jsme museli upustit, protože mola se již při 2. povodňo-
vém stupni musí demontovat a umisťovat mimo řeku a na to nemáme technické kapacity. Proto 
jsme zvolili úpravu břehu a jeho zpřístupnění po schodech. Při úpravě se navíc objevily historické 
kamenné břehy, což nás příjemně překvapilo. Zachovali jsme tedy jejich původní vzhled, došlo ke 
zpevnění a opravě stávajícího dláždění. Věříme, že se líbí i vám.   Aktuálně nás ještě čeká vybudo-
vání dalších míst se schody do vody, umístění laviček, pevné ohraničení pískové pláže a osázení 
trávou, aby bylo možné prostor využívat také ke slunění.

Rozšíření dětského hřiště U Výměníku
Aktuálně probíhá rozšiřování dětského hřiště U Výměníku. Prosíme tedy o zvýšenou opatrnost
a bezpečnost, než bude vše ukončeno.

Co bude nového a jinak?

•  Vyslyšeli jsem zpětnou vazbu od rodičů a nahradíme kamínky pod herními prvky tartanem.
•  Přesuneme pyramidu, aby vznikl prostor pro nové streetball hřiště.
• Streetball hřiště s koši na basket, brankami na malý fotbálek a sportovní hry.
•  Vytvoření nových (cca 16) parkovacích míst a úprava přístupu na hřiště.

Bohužel se stále potýkáme se sprejery, kterým nové věci vadí a mají potřebu je ničit. 
Nicméně jsme ve spojení s Policií ČR a věříme, že tato sprejerská aktivita bude brzy zastavena.
Závěrem bychom rádi dali také informaci, proč jsou jednotlivé prvky rozmístěny tak, jak jsou.
Pod celým hřištěm vede vysokotlaké potrubí s plynem a prvky můžeme umisťovat pouze tak, 
abychom do jeho vedení nezasahovali.

Ostatní úpravy v obci
Na sezónu jsme se snažili zútulnit a zklidnit prostor kolem stánku se zmrzlinou. Vznikl nový 
prostor pro sezení, přibyly kolostavy a truhlíky se zelení. 
Na začátku června začaly práce na stezce kolem lip. Tato stezka navazuje na již hotovou stezku 
k řece a stezku od Českých Budějovic. Díky tomu zde dojde k zokruhování tras a jejich lepšímu 
využití.
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MATEŘSKÁ ŠKOLKA – PŘÍSTAVBA

Jedním z témat, kterému se jako obec věnujeme pravidelně, 
je mateřská školka a její kapacita.

Víme, že na základě demografi ckého vývoje, rozvoji výstav-
by v obci a tím i stěhování mladších ročníků do obce, tedy
i více rodičů s dětmi, je kapacita naší MŠ aktuálně téměř vy-
čerpaná a do budoucna nemusí stačit.

Proto máme připravený projekt na rozšíření školky o další 
třídu. Pokud vše půjde dle předpokladů, měli bychom v září 
2024 mít otevřeno.

Tento další pavilón však nechceme pojmout pouze jako další 
třídu, ale chceme, aby byl víceúčelový a zároveň „soběstač-
ný“. To znamená, že v případě potřeby bude přístupný sa-
mostatně, budou se zde moci uskutečňovat cvičení, kroužky 
pro děti, aktivity pro různé zájmové skupiny a v následujících 
letech bychom sem přemístili i zázemí pro loutkové divadlo.

ZÁKLADNÍ ŠKOLA
Problematika základní školy a zajištění spádové školy pro 
roudenské děti byla po dlouhou dobu velkým problémem, 
který se snažilo vedení obce řešit. Na základě těchto snah 
máme aktuálně pro rodiče dětí dobré zprávy.

Jednou z možností řešení školského problému je svaz-
ková škola, která by měla vzniknout ve Vidově pro děti
z okolních obcí. I naše obec dostala nabídku na vstup do 
vznikajícího svazku, ale po důkladném prostudování všech 
informací, zastupitelstvo obce nedoporučilo do svazku vstu-
povat. Jako hlavní, a za nás nejzásadnější důvod je, že přes 
značné investice, které bychom do svazku jako největší obec 
museli vkládat, kapacita školy by naprosto nepokryla potře-
by umístění všech našich dětí.

Z těchto důvodu jsme se rozhodli do svazku nevstoupit
a začít řešit možnosti vlastní základní školy.

Jaký je tedy aktuální stav?
•  Máme zadané vypracování demografi cké studie na JČU, 

která by nám měla ukázat jasnou křivku, jak se Roudné
a okolí bude v následujících letech vyvíjet.

•  Máme vytipované a připravené pozemky, kde by škola
(1. + 2.stupeň + tělocvična) mohla vyrůst.

•  Jsme ve spojení s Magistrátem města a Krajským úřadem, 
kde hledáme spoluúčast na tomto projektu.

•  Probíhají jednání s dalšími možnými subjekty ohledně 
spoluúčasti na výstavbě a následném provozu školy.

Stále jsou zde dvě hlavní otázky, na které potřebujeme znát 
odpovědi:

• Vykryjeme kapacitu školy i za 10 -15let? 

•  Vybudování dvoustupňové základní školy stojí cca 1 miliar-
du korun. Jak zvládneme tuto fi nanční zátěž, včetně mož-
ností využití případných dotačních titulů?

Nad tímto vším se určitě zamýšlíme, máme sestavenou pra-
covní skupinu pro školu nejen ze zastupitelů, ale i lidí, kteří

problematice školství rozumí a snažíme se najít nejlepší 
možné řešení.

Přípravy tohoto dlouhodobého projektu jsou v plném prou-
du a budeme vás informovat, jak věc bude pokračovat.

Problematika školství

SPÁDOVÁ ŠKOLA
S velkou radostí bychom vás chtěli informovat, že naší obci 
se po dlouhé době a řadě vyjednávání podařilo získat spá-
dovou školu. Jedná se o Základní školu Dukelská. 
Věříme, že v rámci dostupnosti je pro naše obyvatele tato 
škola dobrou volbou.
Tuto ZŠ budeme mít přidělenou zatím na dobu určitou, což 
by mělo pokrývat období do rozhodnutí obce pro případ-
nou stavbu vlastní základní školy přímo v obci.
Uzavření vhodného školského obvodu je výsledkem jednání 
zástupců naší obce s vedením odboru školství Magistrátu 
města České Budějovice v čele s Mgr. Michaelou Čermáko-
vou Šímovou a paní primátorkou doc. Dr. Ing. Dagmar Ško-
dovou Parmovou.

Za pracovní skupinu Ing. Petr Děkan, 
místostarosta obce
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Přišlo jaro a všechno je hned díky sluníčku veselejší. Chodí-
me častěji ven, do přírody v okolí školky, pozorovat co nové-
ho nám kvete, roste, poznávat broučky v trávě, o kterých se 
učíme, a hlavně si užíváme sluníčko na maximum. Ani bě-
hem deštivých dní jsme nezaháleli a využili jsme je zejména 
pro tvoření. 

19. dubna v naší školce proběhl Den otevřených dveří pro 
děti, které teprve do školky půjdou. Děti a paní učitelky „no-
váčkům“ vyrobili krásné dárečky. Rodiče s dětmi měli mož-
nost si celou školku prohlédnout a zeptat se na všechno, co 
je zajímá. Den otevřených dveří zopakujeme i v příštím škol-

ním roce. Zápis dětí pro nový školní rok proběhl 2.5. - 3.5. 2023. 
Na všechny nové děti se v září moc těšíme.

Na konci dubna se mohli rodiče s dětmi zúčastnit „Čaroděj-
nické cesty“, kde je čekala spousta kouzelných úkolů a akti-
vit na školní zahradě. V Roudném proběhlo „Stavění májky 
a pálení čarodějnic“, kde měly děti ze školky již tradičně své 

vystoupení. V průběhu května naši školku navštívil pan so-
kolník s dravými ptáky. Děti se dozvěděly zajímavé informa-
ce o dravcích, mohly si dravce pohladit a prohlédnout si je. 
Pravidelně se také účastníme naučných programů v přírodě 
a učíme se pečovat o naše životní prostředí a přírodu.
Třída Broučků absolvovala „výlet“ na Hasičský záchranný 

sbor do Českých Budějovic, kde se 
děti setkaly s odvážnými hasiči. Měli 
jsme možnost prohlédnout si hasič-
ská auta i uvnitř, potřebnou výbavu 
hasičů a vyzkoušet si hasičské trénin-
kové „bludiště“. 

Sluníčko začíná svítit více a více, mu-
síme se začít mazat opalovacím kré-
mem, abychom se nespálili a dodržo-
vat poctivě pitný režim. Teploměr už 
nám hlásí teploty nad 20 stupňů a za 
chvíli nás čeká konec školního roku, 
výlety a velké letní prázdniny. 

V obou třídách proběhly besídky pro 
rodiče. Před námi je ještě mnoho zá-
bavných dní. Na Den dětí k nám do 
školky letos přijel „Dětský muzikál“ 

s programem Roztančená školka, který jsme si moc a moc 
užili. 

V polovině června jsme se loučili s našimi předškoláčky, kteří 
po prázdninách nastoupí do 1. třídy základních škol na tra-

diční Zahradní slavnosti. Letos rozloučení s předškoláčky 
proběhlo za doprovodu bubínků.
Všem přejeme překrásné léto plné sluníčka a prázdninových 
dobrodružství!

Mgr. Veronika Machýčková, ředitelka MŠ

Uzavření MŠ v době letních prázdnin: 3. 7. - 18. 8. 2023

Prázdniny za dveřmi
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Na konci zimy a v jarních měsících proběhlo několik tradič-
ních kulturních akcí. Dle hojné účasti na nich lze soudit, že 
společně strávený čas naše obyvatele baví.
Na konci března se konal MAŠKARNÍ BÁL PRO DOSPĚLÉ
a také velmi oblíbený DĚTSKÝ KARNEVAL.
Jako vždy Kostkáč a jeho tým připravil pro nejmenší skvělé 
odpoledne plné her, soutěží a zábavy.

JARNÍ POSEZENÍ S HARMONIKOU bylo opět vydařeným 
setkáním našich seniorů, kteří si nejen společně zanotovali 
oblíbené písničky, ale během odpoledne proběhla soutěž 
o nejlepší velikonoční mazanec. Všechny donesené vzorky 
byly výborné a pekařky byly po zásluze odměněny. Příště se 
budeme těšit na podzimní zelné dobroty.

VÍTÁNÍ OBČÁNKŮ proběhlo v zasedací síni 1. dubna. Pří-
tomno bylo tentokrát osm dětí narozených v období od říj-
na 2022 do ledna 2023 společně s jejich nejbližšími.

I letos se konala naše oblíbená akce STAVĚNÍ MÁJE. Kromě 
vystoupení dětiček ze školky, jsme si užili kapelu BRYČKA, kte-
rá sklidila velký úspěch a hned jsme si ji rezervovali na rok 
2024. Děkujeme všem, kteří pomáhali se stavěním a zdobe-
ním. Jsme moc rádi, že pan starosta stále drží tradici stavě-
ní Máje „ručně“, bez použití techniky. Je to zážitek nejen pro 
malé, ale i pro dospělé. Závěrem musíme poděkovat i těm, 
kteří Máj hlídali až do ranních hodin, a to i přesto, že rána 
byla opravdu chladná. Příští rok se těšíme.

JAKO KAŽDOROČNĚ SE KONAL DĚTSKÝ DEN - v sobotu
10. 6. 2023 se parčík u školky rozezvučel dětským smíchem 
a křikem. Odpoledne ve společnosti Kostkáče a jeho pomoc-
níků přineslo opět nové hry a soutěže, nechyběla loutková 
pohádka, nově přibyla živá hudba a možnost občerstvení 
pro malé i velké a také skvělá pěnová show. I přes letošní ne-
přízeň počasí si odpoledne užili malí i velcí. Poděkování pa-
tří všem pomocníkům, Mysliveckému spolku Malše a všem, 
kteří dobrou náladou pomohli rozptýlit zamračené nebe.

Kultura a sport
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Kultura a sport

Z VLADYKOVA DVORA
Třetí květnová sobota byla pro nás ve znamení “Jarního Kentaura”. 
Od roku 2009 to bylo již 15. přátelské zápolení o pohár klubového 
Kentaura, ve kterém děti každoročně předvádějí, jak se jim podařilo 
proniknout do koňského světa. Tentokrát jsme byli svědky dohromady 
51 úžasných výkonů v disciplínách „ze země“ a „ze sedla“.

Při soutěži děti překonávají různé překážky, podobně jako při agility se 
psy - a to jak ze země, 
tak ze sedla.

Chtěli bychom ještě 
jednou moc poděko-
vat všem, kteří se jak-
koliv podíleli na hlad-
kém průběhu našeho 
turnaje - ať už pomocí 
s organizací, zajiště-
ním občerstvení a cen 

pro děti nebo jednoduše svou přítomností a podporou soutěžících. 

Zvláštní poděkování patří také Obci Roudné, která nás každoročně 
podporuje, a díky které můžeme pořádat akce jako je Turnaj o klubo-
vého Kentaura. Dále Jihočeskému kraji, který podpořil čtyři z našich 
soutěžících.

Klára Šedivá, 
Vladykův dvůr

ROUDNÉ FEST 2023
Sobota 16. 9. 2023 

o� ciální zahájení ve 13:00
 prostor  parku u mateřské školky a přilehlém okolí

 bohatý program pro malé i velké
 více informací během léta

PŘIPRAVUJEME PRO VÁS
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OKÉNKO DO KNIHOVNY
V knižním okénku dnes na úvod uvádím informaci o aktu-
alizovaném seznamu knih, který naleznete na webových 
stránkách obce v sekci knihovna. Kromě online katalogu tak 
můžete mít přehled o všech knihách v naší knihovně. Ano-
tace a čtenářská hodnocení knih čerpám z webových strá-
nek www.databazeknih.cz, v naší knihovně tak naleznete 
knihy, které mají to nejvyšší kladné hodnocení.
Než vás ale pozvu na nabídku nejaktuálnějších novinek, 
musím zmínit jednu velmi povedenou návštěvu knihovny. 
Letos opět přišly děti z naší mateřské školky, po krátkém 
povídání si mohly knihy prohlédnout a prolistovat. Zajímaly 
je pohádky, zvířátka, encyklopedie... Musím konstatovat, že 
svět dinosaurů je už po mnoho let pro děti stále TOP. 

A teď již k novinkám.
Začnu knihou, na kterou snad všechny naše čtenářky ne-
trpělivě čekají... pod titulem Otcův příběh právě vychází 
osmý - závěrečný díl série Sedm sester.
Vraní oko - začátek vypadá jako obyčejný román... ale pak, 
je to vražda, není to vražda? Podezříváte kohokoliv a stále se 

objevují další indicie, kdo by to mohl být. Skvělá detektivka 
na dovolenou!
Útěk na venkov - čtivá, pohodová kniha, jako ostatní od au-
torky Julie Caplinové. Určitě ji doporučuji pro všechny, kdo 
si chtějí na chvilku oddechnout a chtějí nenáročný příběh.
Nářek drozda - opět skvěle napsané. Každá věta napínavá, 
vybroušená, kniha se čte sama.
S duší lvice - sáhnout po knize Petry Langové se rovná jis-
totě krásného počtení. S duší lvice je román, který vás nene-
chá v klidu, dokud ho nedočtete. Lenka je sympatická mladá 
žena, která se snaží odhalit svoji minulost a rozluštit tajem-
ství medailonu...
Kromě uvedených titulů se už teď můžeme těšit na pokra-
čování sérií: Atelier Rosen, Sophiin triumf, Lokaj a já.

Provoz knihovny o letních prázdninách nebude přerušen, 
tedy vždy ve středu od 17:00 do 20:00 hodin.

Přeji hezké odpočinkové léto.
Martina Hrubcová, knihovnice

ROUDENSKÝ SPORT AKTUÁLNĚ
Roudenský fotbalový trávník byl v jarních bojích plně vytí-
žen. Všechny soutěže se již dohrály, je dobojováno!

Hlavní tým Malšanů pod taktovkou trenérů Cepáka a Rez-
ka poskočil díky výborné jarní formě až na první příčku kraj-
ské I.A třídy a otevřel si tak dveře zpět mezi krajskou elitu.
Poslední krok udělali Malšané v domácím utkání se Čkyní, 
zvítězili 6:1 a oslavy mohly vypuknout. Rezervní tým měl 
také povedené jaro a vyhoupl se až na bronzovou příčku 
krajské I.B třídy. Dorosty působící v divizní soutěži skonči-
ly na slušném devátém místě, mladší pak na jedenáctém. 
Starší žáci se s předstihem stali krajskými přeborníky.
Jedná se o nejlepší umístnění žáků v historii klubu a ucházejí 
se tak o postup do divizní soutěže. Pohár za vítězství a zlaté 
medaile jim, stejně jako mužům, předal předseda KFS a bý-
valý hráč Malše p. Tomáš Pintér. S gratulací se žákům přidal 
také starosta naší obce pan Gustav Had. Předání se neslo ve 
slavnostním duchu před „utkáním roku“, kdy se v přímém 
souboji utkala domácí Malše o první místo s Mirovicemi 
(Malše tehdy zvítězila 3:0). Mladší žáci skončili v krajském 
přeboru na slušném desátém místě. V nejmladších kate-
goriích pak proběhly okresní nadstavbové soutěže, stejně 
jako u béčka starších žáků.

Za TJ Malše Miroslav Vaňata

Kultura a sport
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OBECNÍ ŠKOLA
S blížícím se koncem školního roku nastává pro některé děti 
životní změna v podobě přesunu z mateřských škol do lavic 
škol základních. Současné vedení obce aktuálně řeší mož-
nosti obnovení školní docházky přímo v naší obci, tak se po-
dívejme, jak tomu bylo dříve.
Dne 21. července 1788 byl sepsán protokol o otevření ško-
ly v Doubravici, do níž byla přiškolena kromě okolních obcí
i obec Roudné. Muselo to být pro místní děti drsné, vyrazit 
ráno na cestu přes Malši a vzhůru do kopce k Doubravici. 
Vyučovací jazyk byl český a německý. Prvním učitelem byl 
Jan Libora z Veselí.

Dne 13. října 1795 pak byla obec Roudné odškolena z Dou-
bravice a přiškolena do Rožnova, věřím, že tam se již dětem 
chodilo lépe. Následně v roce 1914 byla v naší obci zřízená 
škola při statku J. Witnera č.p.10. Tato škola byla čistě němec-
ká. Učitelem byl tehdy Ferdinand Zeitz. 
Dnem 1. května 1924 pak byla německá škola zrušena, po-
něvadž do ní chodilo jen sedm dětí.

Ve stejné době byla v Roudném zřízena první česká škola,
v sále obecního hostince u Gramanů v č.p. 25. Od 1. října 1936 
byla tato škola přemístěna do nově zřízené budovy ve vlast-
nictví tehdejšího učitele Bohdana Doležala, č. p. 4, její součástí 
byla také mateřská škola. V této budově škola vydržela dlou-
hých čtyřicet let. Od 1. září 1976 rozhodnutím nadřízených 
orgánů okresního a krajského odboru školství se souhlasem 
rady MNV a rodičovského sdružení byla místní škola zrušena. 
Nebylo lehké o uzavření školy rozhodnout, ale jedním z hlav-
ních důvodů byl nový způsob výuky, který se zahajoval od 

roku 1976. Školy v Rožnově a ve městě byly dost zaplněné. 
V některých školách bylo zavedeno odpolední vyučování
z nedostatku míst. Uvažovalo se také o možnosti přesunout 
žáky do školy v Plavě, kde byla možnost jejich umístění, ale 
nebylo vhodné dopravní spojení. Ani s dopravou do rožnov-
ské školy či do města to nebylo lepší. Ranní autobus do školy 
časově celkem vyhovoval, ale následné odpolední spojení 
mělo i více než hodinové rozestupy. Také šlo o prvňáčky, 
jejich orientaci ve městě a bezpečnost při návratu domů. 
Výsledkem složitého rozhodování o uzavření místní školy 
bylo vznesení požadavku na zavedení městské hromadné 
dopravy do naší obce, což se nakonec také stalo.

Jak je vidět, ani v minulosti nebylo jednoduché zajistit pro 
místní děti dobrou školu včetně odpovídajícího spojení
a dalších potřeb. Snad se pro současné školáky zablýskne na 
lepší časy.

Miroslav Vaňata,
kronikář obce

Z historie obce

žáci obecní školy v roce 1931



Obecní úřad: tel.: 386 466 861, 386 466 614
Starosta obce:  Gustav Had, tel.: 602 140 323
Místostarosta:   Místostarosta Ing. Petr Děkan, tel.: 724 617 447
Zaměstnanec OÚ:  Ing. Jana Gramanová, tel.: 386 466 614
Účetní OÚ: Alena Šedivá, tel.: 602 155 213

Další informace na:  www.roudne.cz nebo na úřední desce OÚ

Úřední hodiny OÚ:  Pondělí: 8:00 -18:00
 Středa a Pátek: 8:00 -14:00
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www.roudne.cz

Sběrný dvůr a odpadové
hospodářství – každý týden
Středa 14:00 – 18:00
Čtvrtek 15:00 – 18:00
Sobota 09:00 – 12:00

Blahopřejeme k životnímu jubileuBlahopřejeme k životnímu jubileu
70 A 75 LET V OBDOBÍ DUBEN-ČERVEN 2023

Jiří Tripes, Marie Hlásková, Šárka Kavanová, Josef Čutka

Všem přejeme hodně zdraví
a spokojenosti do dalších let.

Do nově otevřené ordinace přijímáme 
nové pacienty na DENTÁLNÍ HYGIENU

Najdete nás na Plavské 298, Roudné

Více informací naleznete na:
www.dentalklinik.cz 

Ordinační doba:
pondělí: 7:30 - 19:30
úterý: 7:30 - 17:30
čtvrtek: 7:30 - 17:30

Pro rezervaci termínu volejte na recepci
+420 778 54 34 33

SK Roudenka

Po - Čt 16:00 - 22:00
Pátek  16:00 - 23:00
Sobota 14:00 - 23:00
Neděle 14:00 - 22:00

provozní vedoucí
Eliška Trendlová 
Tel.: 604 131 336

Uzavírka komunikace Boršovská
–  byla ukončena k 30. 6. 2023, nově napojena

na kruhový objezd Včelná – Jižní tangenta

Uzavírka komunikace na Děkanských polích
– trvá do konce října 2023

INZERCE

OSTATNÍ INFORMACE




